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Zápis Komise životního prostředí  
 

Číslo jednání: 8/2025 

Datum konání: 2. 7. 2025 

Předsedající: Ing. Pavel Wágner   

Přítomni: Eva Alexová, Mgr. Anna Babuská, Ing. Petr Rýpar 

Omluveni: Jakub Češpivo 

Hosté: Ing. Jan Biedermann 
  

Zapisovatel: Mgr. Magdalena Jelínková, tajemnice komise 

 
 
 
Zahájení jednání  
Jednání komise bylo zahájeno v 17,00 hodin.  
 
 
1) Žádost o stanovisko k PD – „Skatepark Horní Počernice – lokalita V Slavětíně“ dotčené pozemky parc. č. 

4135/14 k. ú. Horní Počernice (stavebník MČ Praha 20)  
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise konstatuje vhodnost umístění předloženého záměru v dané lokalitě, 

• komise poukazuje na nutnost zkoordinovat předložený záměr s probíhajícím zpracováním studie k 
Systému sídelní zeleně na území MČ Praha 20, 

• komise podporuje navržené navýšení valu i zdi a považuje ho za dobré řešení, 

• komise doporučuje trvalé umístění minimálně mobilní toalety a pítka, 

• komise důrazně doporučuje druhové složení výsadeb dřevin navrhovat s ohledem na budoucí údržbu, tudíž 
je bezpodmínečně nutné konzultovat projekt s předstihem se správcem zeleně MČ Praha 20, tj. odborem 
místního hospodářství,  
 

 
2) předseda komise seznámil členy s problematikou neutěšeného stavu zeleně v lokalitě Prachovské skály 

a stromořadí Jeřická 
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• v parčíku Prachovská jsou stromy ve velmi špatném stavu, dožívající generace, nedávno spadl strom na 
vedení Cetinu. Komise doporučuje zadat projekt celkové revitalizace parčíku Prachovská, případně 
aktualizovat dendroprůzkum minulého zpracovatele Ing. Součka. Důležité je řešit i ohumusení skal a 
zajištění systému budoucí zálivky,   

• komise doporučuje zadat projekt v co nejkratším čase, ideálně na konci léta 2025, 

• tento projekt doporučuje komise zadat společně s projektem revitalizace ploch zeleně v ulici Jeřická, v 
úseku mezi ulicemi Khodlova až k parčíku Třešňovka 

• komise dále doporučuje zvážit v rámci rekonstrukce vozovky Prachovská přidat 2 odbočky vodovodní 
přípojky pro zálivku (jedna ze směru ke Spojenců a jedna k Jeřické), nebo jiné řešení. 
 

 
3) předseda komise seznámil členy s problematikou neutěšeného stavu zeleně v lokalitě Háječek u 

sokolovny 
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• v parku je v současné době dožívající generace bříz. Aktuálně je zpracován posudek, který konstatoval 
neutěšený stav stromů. Komise doporučuje zadat projekt celkové obnovy, který by řešil kompenzaci 
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dožívajících stromů. Dále doporučuje vyřešit cestu středem Háječku, aby byla zlepšena jeho průchodnost 
a dostupnost pro veřejnost,  

• komise doporučuje zadat projekt v co nejkratším čase, ideálně na konci léta 2025.  
 
 

4)  předseda komise seznámil členy s problematiko lokality Baroňák 
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• pozemek byl svěřen MČ Praha 20, je udržován a využíván jako park, ale je stále veden jako lesní pozemek. 
Komise proto doporučuje podniknout kroky k vyjmutí pozemku z lesního půdního fondu a převedení na 
městský park. Tím bude zajištěna i právně odpovídající péče o park a ne o les. 

 
 

 
5) komise doporučuje zadat pasport zeleně v areálech všech školských zařízení, u kterých je zřizovatelem 

MČ Praha 20.  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• pasport zeleně by měl obsahovat polohu stromu, evidenční číslo, taxon, dendrometrické údaje (výška, 
průměr koruny, obvod kmene v 1,3 m), fyziologické stáří, 

• tento pasport bude posléze sloužit správci zeleně v majetku MČ Praha 20 jako podklad pro pravidelné 
kontroly stavu stromů a realizaci pěstebních opatření, čímž bude zajištěna centrální evidence zeleně a 
péče o ní.   
 

 
 
 
Komise ukončila jednání v 18,30 hod. 
Zapsala: Jelínková        Stvrzuje: Wágner 
 


